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Από το υπ’αριθ. 1/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 1/98 

                                                                       Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εκλογή αντιπροέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας» 

 
       Σήμερα  19 Ιανουαρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 15-1-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με το άρθρο 107, παρ. 6 του ΔΚΚ (ΠΔ410/95). 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. Κων/νος 
Βαφείδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν 
παρόντα 15  μέλη. 
 
    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης            --- 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου  
3. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Α. Δελαβερίδης Π. Καρασαββίδου  
5. Θ. Τέτος Α. Μαρκούλης  
6. Ε. Λελεκάκης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Κ. Γκαβαϊσές Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Απόντες Πάρεδροι 
8. Α. Καραντουμάνης B. Tσίλης Γ. Μπαλτζής 

      9. Λ. Τάκης Π. Αγαθαγγελίδης Λ. Χατζηγεωργίου 
    10. Ε. Παναγιωτίδης   Θ. Δεμερτζής 
    11. Ο. Σιδηρόπουλος    

12. E. Σοφιανίδης  
13. Γ. Χιονίδης  
14. Δ. Ζαμάνης  
15. Μ. Αδαλόγλου  



 Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στη συνέχεια 
εισηγούμενος το μόνο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπ΄όψη του συμβουλίου το 
από 14-1-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι 
με την υπ΄αριθ. 2/97 απόφαση του Δ.Σ έχει εκλεγεί αντιπρόεδρος του συμβουλίου ο 
δημοτικός σύμβουλος κ. Εμμανουήλ Σοφιανίδης. 
 Με την από 29-12-97 επιστολή του ο παραπάνω δημοτικός σύμβουλος 
υποβάλλει την παραίτησή του από το αξίωμα του αντιπροέδρου του συμβουλίου.  
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 107 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) η 
παραίτηση από το αξίωμα του προέδρου, αντιπροέδρου και του γραμματέα του 
δημοτικού συμβουλίου υποβάλλεται στο δημοτικό συμβούλιο και γίνεται οριστική 
αφότου το δημοτικό συμβούλιο την αποδεχθεί. Για το σκοπό αυτό το συμβούλιο 
προσκαλείται σε συνεδρίαση από το σύμβουλο του επιτυχόντος συνδυασμού που έχει 
εκλεγεί με τις περισσότερες ψήφους και, σε περίπτωση ισοψηφίας, από εκείνον που 
είναι γραμμένος πρώτος κατά σειρά στην απόφαση του δικαστηρίου και , αν αυτός 
κωλύεται για οποιονδήποτε λόγο, από τον αμέσως επόμενο στην απόφαση ανακήρυξης 
του συμβουλίου. 
 Στη συνεδρίαση αυτή προεδρεύει ο σύμβουλος που συγκάλεσε το συμβούλιο 
και, αν αυτός δεν παρίσταται, ο αμέσως επόμενος κατά την πιο πάνω σειρά.   
 Σε κάθε περίπτωση η παραίτηση θεωρείται ότι γίνεται αποδεκτή μετά την 
παρέλευση ενός μήνα από την ημερομηνία κατάθεσης της σχετικής αίτησης στο γενικό 
πρωτόκολλο της υπηρεσίας. Ο παραιτούμενος παραμένει σύμβουλος και δεν μπορεί να 
επανεκλεγεί στο ίδιο αξίωμα μέσα στην ίδια διετία. 
 Στην ίδια συνεδρίαση το συμβούλιο, μετά την αποδοχή της παραίτησης, 
προβαίνει κατά περίπτωση στην εκλογή νέου προέδρου, αντιπροέδρου ή γραμματέα. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά.  
 Ασλάνογλου, πλειοψηφών σύμβουλος: Σύμφωνα με τον κώδικα είμαστε 
υποχρεωμένοι να προχωρήσουμε στην εκλογή αντιπροέδρου μετά την παραίτηση του 
κ. Ε. Σοφιανίδη από τη θέση αυτή. Πέρσι είχε συμφωνηθεί ατύπως να εκλεγεί για το 
1997 αντιπρόεδρος ο κ. Ε. Σοφιανίδης και για το 1998 ο κ. Μ. Αδαλόγλου. Γι΄αυτό θα 
παρακαλούσα να ξεκινήσει η διαδικασία εκτός αν υπάρχει αντιπρόταση. 
 Χιονίδης : Υπάρχει ένα θέμα αρχών. Φαίνεται ωσάν αυτή η εκλογή να είναι 
«σικέ». Και δεν είναι ωραίο ένα συλλογικό όργανο να μετέχει σε τέτοιες διαδικασίες. 
Τοποθετείται  όμως σε μία γενικότερη προσπάθεια κι εδώ υπάρχει μία αρχή ανώτερης 
της άλλης της δημοκρατικότητας, η οποία ήταν η προσπάθεια του κ. Παναγιωτίδη, η 
δική μου και όλων των συναδέλφων να πρυτανεύσει εδώ ένα συναινετικό κλίμα κι 
αυτό να φθάσει μέχρι του προεδρείου.  
 Αυτά τα αναφέρω για να συμβιβάσω τις δύο συγκρουόμενες αρχές. Οτι υπάρχει 
τυπική δημοκρατικότητα και ουσιαστική.   
 Εξυπηρετείται η ουσιαστική υπό αυτή την έννοια . Πιστεύω ότι και οι 
συνάδελφοι το κατανοούν και δεν θα αισθάνονται ότι θα υπάρχει ηθικό πρόβλημα. 
Συγχαίρω δε τον κ. Σοφιανίδη που οπωσδήποτε δεν είχα αμφιβολίες ότι θα υπέβαλλε 
παραίτηση. Αυτά δεν τα λέω επειδή τυχαίνει αυτός που θα εκλεγεί να είναι εκ του 
συνδυασμού μου. Επειδή δεν θα μετάσχω σε άλλη εκλογή προεδρείου επιτρέψτε μου 
αυτή τη γεροντική ιδιορρυθμία. 
 Παναγιωτίδης : Περίμενα και από εσάς κ. πρόεδρε αλλά και τον κ. Χιονίδη να 
συγχαρούν τον κ. Σοφιανίδη γιατί ήταν ανελλιπώς στο προεδρείο και εξετέλεσε τα 
καθήκαντα του άριστα. Θα ήθελα να τον συγχαρώ γιατί πράγματι κοσμούν αυτή την 
αίθουσα αδαμάντινοι χαρακτήρες και υπεύθυνοι πολιτικοί άνδρες σαν τον Μάνο.  



 Πλειοψηφών σύμβουλος : Οπως θα είδατε κ. συνάδελφοι την πρόσκληση την 
υπογράφω ως ο πλειοψηφών σύμβουλος. Μου επιβάλλεται να τηρώ τη διαδικασία 
όπως επιβάλλεται από τον κώδικα. Ασφαλώς κ. Παναγιωτίδη, με προλάβατε, θα το 
έκανα ως πρόεδρος όταν θα ελάμβανε τη θέση του ο κ. Αδαλόγλου. 
 Παρακαλώ να ξεκινήσει η διαδικασία αν δεν υπάρχει αντιπρόταση. Οι κ.κ. Λ. 
Τάκης και Ε. Σοφιανίδης δέχονται να είναι ψηφολέκτες; 
 Οι κ.κ. Τάκης και Σοφιανίδης δέχθηκαν να είναι οι ψηφολέκτες. 
 Στη συνέχεια ορίστηκαν ομόφωνα ψηφολέκτες οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ.Λ. 
Τάκης και Ε. Σοφιανίδης και αφού μοιράστηκαν σε κάθε σύμβουλο δύο ψηφοδέλτια, 
ένα λευκό και ένα που είχε όλα τα ονόματα των συμβούλων, έμπαινε ο κάθε 
σύμβουλος σε ειδικό  παραβάν και ψήφιζε.  
 Αφού τελείωσε η ψηφοφορία ο πλειοψηφών σύμβουλος βοηθούμενος από τους 
δύο ψηφολέκτες άνοιξε την κάλπη και αρίθμησε τα ψηφοδέλτια ο αριθμός των οποίων 
ήταν 15. Αποσφραγίστηκαν οι φάκελλοι και μετρήθηκαν τα ψηφοδέλτια που επίσης 
ήταν 15. 
 Μετά τη σχετική διαλογή βρέθηκε ότι ο κ. Μ. Αδαλόγλου έλαβε 15 ψήφους. 
 Πλειοψηφών σύμβουλος : Ο συνάδελφος κ. Αδαλόγλου έλαβε 15 ψήφους. Τον 
παρακαλώ να έρθει στο προεδρείο καθώς και ο κ. Τάκης. 
 Στη συνέχεια ανέβηκαν στο προεδρείο οι κ.κ.Τάκης και Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Θα ήθελα να πώ τώρα δύο κουβέντες. Με την ευκαιρία της λήξης 
της θητεία του κ. Σοφιανίδη θέλω να καταθέσω στο σώμα την δική μου εμπειρία. Από 
το διαπαραταξιακό προεδρείο όπως διαμορφώθηκε στις τελευταίες διημηρεσίες ήταν 
ένα πείραμα που εγώ τουλάχιστον δεν ενθυμούμαι στην πολυετή  παρουσία μου στο 
Δήμο να έχει ξαναγίνει και δεν ενθυνούμαι να έχει γίνει και στο παρελθόν. Ενα 
πείραμα το οποίο απέδωσε. Υπήρξε αρμονικότατη συνεργασία ανάμεσα στα μέλη του 
προεδρείου και κυρίως ανάμεσα στον κ. Σοφιανίδη και σε μας του υπολοίπους. 
 Οπότε δε χρειάστηκε ο κ. Σοφιανίδης να συνεισφέρει με την παρουσία του και 
τη λειτουργία του υπήρξε παρών και χρήσιμος με τη συμμετοχή του στη λειτουργία του 
προεδρείου.  
 Θα ήθελα προσωπικά να τον ευχαριστήσω για τη βοήθειά του και τη συμμετοχή 
του σε αυτή τη  θέση που τον επέλεξε ομόφωνα το Δ.Σ και να τον ευχηθώ ότι ο ίδιος 
επιθυμεί για την εξέλιξή του στο προσωπικό και το πολιτικό επίπεδο. Τον ευχαριστώ 
δημοσίως εκφράζοντας πιστεύω το σύνολο του ΔΣ. 
 Αδαλόγλου : Θα ήθελα να εκφράσω την ευαρέσκειά μου κυρίως για το 
ομόφωνο της απόφασής σας και να σας ευχαριστήσω όλους σας για την τιμή που μου 
κάνατε. Ισως αυτή η θέση να θεωρείται περισσότερο τιμητική και λιγότερο ουσιαστική 
αλλά ίσως η ροή του χρόνου αποδείξει ότι δεν αποκλείεται ν΄αποβεί και ουσιαστική.  
 Ακόμη κι αν είναι τιμητική θεωρώ ότι η τιμή δεν ανήκει μόνο σε μένα αλλά 
ανήκει και σε σας οι οποίοι κάνετε πράξη τις σκέψεις και τις προτάσεις πολλών από 
εμάς αλλά και των συνδυασμών του Δ.Σ για διαπαραταξιακό προεδρείο. Η αγάπη σας 
προς το πρόσωπό μου με τιμά ιδιαίτερα και να ξέρετε ότι πέραν της συγκινησιακής 
φόρτισης υπόσχομαι και δεσμεύομαι απ΄αυτήν εδώ τη θέση να λειτουργήσω συλλογικά 
υπέρ του Δ.Σ και των συμφερόντων των δημοτών μας. 
 Να ευχαριστήσω ιδιαιτέρως  και τους αρχηγούς των συνδυασμών κ.κ 
Παναγιωτίδη και Χιονίδη βεβαίως και τον Δήμαρχο γιατί χωρίς τη συμβολή αυτών και 
την αποδοχή της πρότασης δεν θα ήμουνα απόψε σ΄αυτήν τη θέση. 
 Ευχαριστώ ειλικρινά και τον απερχόμενο αντιπρόεδρο τον κ. Σοφιανίδη διότι 
χωρίς να έρθει σ΄ επαφή μαζί μου δήλωσε την παραίτησή του δεσμευόμενος από την 
προηγούμενη απόφασή μας. 



 Νομίζω ότι μέσα από τέτοιες ενέργειες μπορούμε να κάνουμε βήματα εμπρός 
και να έχουμε καλύτερα αποτελέσματα. Εύχομαι δε στο επόμενο ΔΣ που θα προκύψει 
από τις εκλογές του Φθινοπώρου ΄98 άσχετα αν θα είμαι εγώ ή όχι να λειτουργήσει 
περισσότερο διευρημένα, περισσότερο διαπαραταξιακά, με περισσότερα μέλη στις 
θέσεις του προέδρου από τους διάφορους συνδιασμούς και γιατί όχι, να το 
επιχειρήσουμε και στις δημοτικές επιτροπές και επιχ/σεις μας.  
 Τελειώνοντας εύχομαι σε όλους καλή επιτυχία. Σας ευχαριστώ. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:  
1. Το από 14-1-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. Την υπ΄αριθ. 2/97 προγενέστερη απόφασή του σύμφωνα με την οποία έχει εκλεγεί 
αντιπρόεδρος του συμβουλίου ο δημοτικός σύμβουλος κ. Εμμανουήλ Σοφιανίδης. 
3. Την από 29-12-97 επιστολή του δημοτικού συμβούλου κ. Εμμανουήλ Σοφιανίδη . 
4. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5. Τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 106 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/95). 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Α) Αποδέχεται την από 29-12-97 επιστολή του δημοτικού συμβούλoυ κ. 
Εμμανουήλ Σοφιανίδη για παραίτησή του από το αξίωμα του αντιπροέδρου του 
σώματος. 
 Β) Εκλέγει αντιπρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας τον δημοτικό 
σύμβουλο κ. Μιχαήλ Αδαλόγλου. 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    1 / 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
Ο ΠΛΕΙΟΨΗΦΩΝ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Κ.  Ασλάνογλου   

 Ι. Κουρουζίδης   
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης   

 Α. Δελαβερίδης   
 Θ. Τέτος   

 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   
 Λ. Τάκης   
 Ε. Παναγιωτίδης   
 Ο. Σιδηρόπουλος   
 E. Σοφιανίδης   
 Γ. Χιονίδης   

 Δ. Ζαμάνης   
 Μ. Αδαλόγλου   

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-1-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 

 


